
                                                            

Protokoll för årsmötet den 4 februari 2019 

Årsmötet avhölls i Skepplanda bygdegård. 54 föreningsmedlemmar var närvarande och 

SvFF:s ordförande Karl-Erik Nilsson var inbjuden gäst. Karl-Erik inledde med ett 

anförande om SvFF:s arbete med ”Alla är olika-olika är bra” och gav en aktuell 

beskrivning av läget i svensk fotboll. 

 

1. Mötets öppnande och fastställande av röstlängd  

Ordförande Gerhard Sager öppnar mötet. Mötet fastställer röstlängden. 

 

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet  

Mötet väljer Karl-Erik Nilsson som ordförande och Per Rehnlund som sekreterare. 

 

3. Val av två protokolljusterare tillika rösträknare  

Mötet väljer Jimmy Johansson och Jonas Brattlöf som protokolljusterare och 

rösträknare. 

 

4. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt  

Per Rehnlund informerar om att mötet utlysts enligt stadgarna och mötet finner detta 

korrekt. 

 

5. Fastställande av föredragningslista  

Mötet godkänner denna. 

 

6. a) Styrelsens verksamhetsberättelse för det senaste verksamhetsåret 

 Gerhard Sager gör en kort summering av jubileumsårets verksamhet varpå mötet 

beslutar att lägga verksamhetsberättelsen till handlingarna. 

     

b) Styrelsens förvaltningsberättelse (balans- och resultaträkning) för det senaste 

räkenskapsåret  

Kassör Anneli Siggesson Frii redogör för föreningens ekonomi varpå mötet beslutar 

att lägga förvaltningsberättelsen till handlingarna. 

 

7. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste 

verksamhets- och räkenskapsåret  

Revisor Lars Grundberg redogör för revisorernas arbete och föreslår mötet att besluta 

om ansvarsfrihet för det gångna året. 

 

8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser 

Mötet ger enhälligt styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 

  

9. Valfrågor  

    a) Val av ordförande för en tid av ett år 

Mötet väljer Gerhard Sager till föreningens ordförande för en tid av ett år. 



b) Val av tre styrelseledamöter för en tid av två år och ett fyllnadsval till 

styrelsen för en tid av ett år 

Mötet väljer Jonas Andersson, Magnus Ericsson och Jan-Erik Eriksson som ledamöter 

för en tid av två år och Johnny Sundling för en tid av ett år (fyllnadsval). 

Mötet noterar att övriga styrelsemedlemmar är Lisa Qvarfordt och Anneli Siggesson 

Frii. 

  

                  c) Val av två revisorer jämte en suppleant för en tid av ett år 

                  Mötet väljer Lars Grundberg och Håkan Andreasson som revisorer med Åke Othzén 

              som suppleant. 
 

                 10. Fastställande av medlemsavgifter för 2019 

                 Mötet fastställer medlemsavgifterna enligt bilaga 1 (fogas till originalprotokollet). 
  
                 11. Fastställande av verksamhetsplan och rambudget för det innevarande 

             verksamhets- och räkenskapsåret  

             Mötet fastställer den av styrelsen framlagda verksamhetsplanen och det framlagda  

                  budgetförslaget. En fråga ställs om möjligheten att återuppta Korpcupen som spelades 

             under nästan 20 års tid. Styrelsen lovade att ta med sig frågan. 

     

            12. Behandling av styrelsens förslag till årsmötet 

                 Inga förslag från styrelsen fanns att behandla. 

 

                13. Behandling av medlemmars motioner som inkommit senast 30 dagar före  

                 årsmötet 

                 Inga motioner hade inkommit.  
 

                14. Fråga om valberedning  

           Till att utgöra valberedning utses Daniel Holmkvist, Helena Olsson och Per Rehnlund 

           (sammankallande). 

       

           15. Val av ombud till Västergötlands Fotbollförbunds årsmöte och         

                representantskap  

                Mötet utser Jan-Erik Eriksson och Per Rehnlund 

 

              16. Information och övriga frågor 

           Ordförande Gerhard Sager informerar om: 

• SBTK utsedd till Årets landsbygdsförening i Västergötland 

• Föreningens behov av personer i arbetsgrupper och sportråd 

• Föreningens arbete med isbanan i Älvängen  

 

             17. Styrelsens förslag om utdelande av föreningens förtjänsttecken 

               Mötet beslutar att tilldela Derny Harman, Jonas Brattlöf, Henrik Persson och Magnus 

          Ericsson föreningens förtjänsttecken för 10 års ledar- och funktionärsinsatser. 

 

             18. Mötets avslutning 

          Avgående styrelseledamoten Åsa Arrhenius avtackas för flera års gediget arbete i   

               föreningens tjänst. Ordförande tackar förbundsordförande Karl-Erik Nilsson för hans  

               besök på vårt årsmöte trots en fulltecknad agenda med bl.a. UEFA-kongress på onsdag           

               innevarande vecka. Därefter ber Gerhard förbundsordföranden tillika mötesordföranden 

          att avsluta 2019 års årsmöte. Karl-Erik tackar alla för visat intresse och avslutar mötet. 



 

 

Skepplanda den 6 februari 2019 

 

 

Per Rehnlund  Justerare: Jimmy Johansson Jonas Brattlöf 

Mötessekreterare     

 

 

     

 

 

     

      

 

 
 


